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Presidida per 1 'alcalde senyor

Martí Baiges i assistint-hi els re

�dors senyor Virgili, Banús Bie

to, Miquel, Gatell, Cavaller, Cla

riana, Borràs, Glivillé, Abelló, Bal
cells, Tortajada, Ribes, Ferrater,
Andreu, Cabrer, Camps, Magrinyà,
Vilalta, Sabater, Òdena, Monner j
Jordana (S.), a 1 'hora acostumada

se celebra la sessió ordinària de se

gona convocatòria de l'Ajunta
ment.

Es llegeix 1 'acta de la sessió an

terior, éssent aprovada.
Butlletins Oficials rebuts última

ment. Enterats.

Instància de varis propietaris de

finques rústiques de la partida "Ma
let" demanant sigui reparat un tros
empedrat de la Riera de la Beura
da que utilitzen els dits veïns. Pas
sa a la Comissió de Foment.
Altra de propietaris de finques

urbanes del C. Baix de Sant Mi

quel, pregant sigui installada una

eanyeria de conducció d''aigua po
table. A la Comissió d'Aigües.
Altra del senyor Josep Quer i

Boule, oferint al'Ajuntament una
finca de la seva propietat, conegu
da per "Hort del Rosset", a fi de
POguer emplaçar en ella el Grup
escolar en projecte. A la Comissió
especial.
tAltra dels industrials taxistes

pregant se'ls permeti augmentar
les tarifes del servei que presten.
A la Comissió de Govern.
Dictàmens de la Comissió de Fo

ment proposant autoritzar:
Al senyor Lluís Vilanoba Puizo

per construir un edifíiei de nova

planta en un solar de 1 'Avinguda
Ignasi Iglésies. Aprovat.
Al senyor Jaume Llevat Casano

Tes per a reedificar la casa núm. 1
del carrer del Batan. Aprovat.
�Entren al saló els regidors de la

milloria radical senyors Gatell Ri-
b· '

es, ClarIana, Cavaller i Mon-
aer).

,A la senyora Teresa Gras Ver
ges per a fer reformes en la façana

Je l'A ju n l em e n I

de la casa núm. 88 del carrel' Alt
de Sant Pere. Aprovat.
Al senyor Rossend Palau Badia

per a també reformar la casa nú
mero 1 de la plaça de les Basses.

Aprovat.
Al senyor Ernest Anguera Vale

ro per a reedificar la casa núm. 19

del carrer Puvill Oriol. tAprovat.
Al senyor Joan Sardà Jardí per

a també reedificar la casa núm. 23

del carrer Sant Miquel. Aprovat.
Al senyor Antoni Llobet Dome

que per a installar un rètol llumi

nós a la casa núm. 2 del carrer Ma

rian Fortuny. Aprovat.
Al senyor Salvador Pi Viscarro

per a també installar un rètol a la

casa núm. 9 del carrer Sant Pan

cràs. Aprovat.
A la Societat Anònima "Camp

sa", per ampliar el dipòsit de gaso
lina installat a la Plaça de la Sang.
A la Comissió d'Hisenda.
Altre dictamen de la mateixa Co

missió acompanyant el projecte de

construcció de 1 'adoquinat del car
rer Creu Vermella, Plaça de la

Font i part del carrer Alt del Car
me. Aprovat.
Dictamen de Ia Comissió d'Hi

senda, proposant sigui desestima
da Ia petició feta pel senyor Gerard
Estapà Quer, que sel Iliuri de sa

tisfer una quantitat que li corres
pon per la construcció de la ela

vaguera del carrer Nou de Miseri

eòrdia. tA.provat.
Altre dictamen de la mateixa

Comissió proposant s'adquireixin
els "Manuals Gallach" per a TAsso
ciació d'Alumnes de 1 'Escola' del

Treball. Aprovat.
Altre dictamen d 'Hisenda pro

posant sigui retornat al senyor
Joan Jacot Bonet l'import d'uns
drets municipals que va satisfer in

degudament. Aprovat.
Dictamen de les Comissions de

Govern i Cultura proposant Ia ce

lebració de varis actes el dia 14

d 'abril, primer aniversari de la pro
clamació de la República. Aprovat.

Dictamen de la Comissió de Cul
tura sobre adhesió de l'Ajuntament
al Congrés d'Educació que ha de

I celebrar-se a Barcelona. Aprovat.
En llegir-se un dictamen de la

Comissió d'Assistència Social pro
posant un augment de sous de dos
rals diaris a les Germanes de la Ca
ritat dels establiments de benefi

cència, i que aquest augment el per-
,

cibeixin des de primer de febrer, el
senyor Gatell demana la paraula i
diu que ell, quan va presentar-se
anteriorrnent aquest dictamen va

proposar que s'estudiés la manera

de substituir aquelles religioses per
altre personal civil, i que com que
això encara està en estudi i fou
condició Que després de resoldres
això és quan se procedería a l'ag
ment o a la denegació del mateix,
creu que està fora de lloc venir no
vament a tractar de 1 'assumpte sen

se que aquell estudi previ sigui rea
litzat.
Li contesta el senyor Banús, per

la Comissió d'Assistència Social,
dient-li que aquesta Comissió ha tin

gut en compte aquella proposició,
però que ha cregut que una cosa va

deslligada de 1 'altra, o sigui que

pot acordar-se cedir 1 'augment de
sous proposat' i després ja vindrà

en tot cas l'estudi sobre la substi
tució de les religioses.
Intervé de nou el senyor Gatell

per tal de remarcar que el seu

grup politic no està conforme amb

1 'explicació donada pel senyor Ba
nús, i que per tant, es retira del dic
tamen la signatura del senyor To
màs Ribes.
Demana la paraula el senyor Ca

brer i diu que ha de recordar, en

primer terme, que tal com ha dit ja
el senyor Gatell, l'Ajuntament
prengué 1 'acord de no donar curs
a aquest dictamen, que ha estat no
vament presentat al Consistori, fins
que la Comissió Especial que es va

nomenar presenti 1 'informe que se

lli
va encomanar sobre la possibilí

tat de substitució de les religioses

que presten llurs serveis als cent res
benèfics municipals, i que per tant,
el dictamen que s 'ha pr sentat avui
deu ésser ajornat fins a la sessió
pròxima. Jo espero que el president
de la Comissió hi accedirà-diu-,
majorment quan a ell li consta que
hi ha motius de pes que així ho a

consellen, com són la visita que es

va fer a 1 'Hospital civil i el vot, par
ticular que la minòria d'Esquerra
li té anunciat i que permetran que
a la sessió vinenta es puguin resol
dre els dos assumptes a Ia vegada.
IJi contesta el senyor Banús dient

que tot això no entorpeix 1 'aprova
ció del dictamen que avui es pre
senta, i que ara cal resoldre aquest
aspecte i en la sessió pròxima ja es

tractarà de la substitució.
El senyor Magrinyà opina, com

els seus companys de minoria, que
es pot aprovar el dictamen sobre
1 'augment, tota vegada que creu

que el personal actual és insubstí

tuïble, i que procurarà fer preval
dre aquesta opinió ...

El senyor president, per prime
ra vegada, li prega que s'abstingui
d'anar 1ll;és lluny amb discussions
que res no tenen a veure amb 1 'as

sumpte que es debateix.
El senyor Virgili, en representa

ció del grup al qual pertany, mani
festa que ells no retiraran la sig
natura del dictamen, perquè creu

que la substitució de les religioses
no pot fer-se de seguida i que pres
taran el seu apol a l 'augment que
es proposa.
Intervé el senyor Cabrer, pla

nyent-se de la negativa del presi
dent de la Comissió a que es deixi
el dictamen per a la sessió pròxi
ma amb la qual cosa es vulnera un

acord pres per l'Ajuntament. Te

nia 1 'obligació---Gegueix dient-s-de

donar compte a la Comissió Espe
cial del resultat de la visita que per
encàrrec d'aquesta es feu a l'Hos

pital, però ja que no se'm permet,
em veuré obligat a dir aquí al Con-

(Segueix a Ia 4." pàgi1U1)

�s conlirma que als es'aL)¡meo's Lenèlin Je I'Ajunfament, le� �oses �onHnuen exa�fament igual que en femps
Je la Monarquia. - �n "t'ofar-se un Jidamen per a setjuir patjanf la �Iere�ia municipal es junfen retjionahsfes,
raJicals-sociahsfes i A��ió [a'alana. u, raJi�als netjuen els "t'o's al PresiJen' Je la (omissió J'Auis'ènda Sodal
i aques' no Jimileix. - �s eon'irma la "t'enJa JeJs ferrenys Je l'ex-"t'elòJrom, maltjra' La"t'er esta' Je�laraJa

lesi"t'a. - �Is retjionahs'es aduen Je pertorLaJors
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